
Rezultati boljši od pričakovanj
Vsi trije zbori skupščine občine Ljubljana Center so
se 18. decembra sestali na zadnjih sejah v letošnjem
letu. Obravnavali in sprejeli so resolucijo o gospodar-
jenju v letu 1987, hkrati pa so obravnavali tudi rezul-
tate gospodarjenja v letu, ki se izteka.

Iz obrazložitve, ki jo je na seji zbo-
ra krajevnih skupnosti podala v ime-
nu izvršnega sveta Marjana Lajler
povzemamo ugotovitev, da so se
negativne težnje na področju go-
spodarjenja proti koncu leta nekako
izravnale. Prvotnemu zagonu v za-
četku leta je sledil strm padec, v
zadnjih dveh mesecih pa opažamo
tako na področju industrijske proiz-
vodnje, kakor na področju izvoza
tolikšen porast, da (ahko za vse leto
1986 pričakujemo kar zadovoljive
rezultate.

Zaposlovanje se giblje v začrtanih
okvirih. Osebni dohodki so nomi-
nalno porasli za 93,6 odstotka in
znašajo zdaj v povprečju v občini
121 tisoč dinarjev. Rast sredstev za
osebne dohodke pa je nekoliko viš-
ja od rasti dohodka. Izvoz je večji
kar za 20 odstotkov, pokritje uvoza z
izvozom pa je približno enako kot
lani.

Ob predlogu resolucije za leto
1987 pa je izvršni svet opozoril dele-
gate, da sprejemamo dokument v
času, ko so določena vprašanja v
predlogu republiške resolucije še
odprta. Zato so delegati sprejeli
predlog, da pooblaščajo izvršni
svet, da uskladi občinsko resolucijo

z republiško v tistem delu.ki obrav-
nava delitev dohodka za splošne in
družbene potrebe. Delegati so še
posebej pohvalili izvršni svet, da je
podal podroben odgovor in obra-
zložitev na vsako pobudo in pred-
log, ki so ga podale posamezne de-
legacije v razpravi o osnutku resolu-
cije.

Delegati so med drugim sprejeli
pobudo, za ureditev območja Špice
na Ljubljanici. Posebej so sprejeli
pobudo mladih, naj bi jim zagotovili
ustrezne prostore za interesne de-
javnosti. V ta namen so zadolžili iz-
vršni svet, naj si prizadeva kar najhi-
treje najti ustrezno rešitev.

V nadaljevanju seje so delegati
obravnavali osnutek dopolnitev pro-
storskih sestavin srednjeročnega
plana s programskimi osnovami za
območja Cankarjevo nabrežje in
Križevniška ulica, hotel Lev in Koli-
zej in Elektro Ljubljana. Posebnih
pripomb niso imeli razen na območ-
je hotela Lev, kjer se počutijo stano-
valci ogrožene zaradi nameravanih
posegov te delovne organizacije.
Njihove predloge in pripombe bodo
podrobno proučili.
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